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Olen piirimme 2-varapiirikuvernööri   
ja ehdolla 1-varapiirikuvernöörin virkaan.  

 
 

Liityin klubiini keväällä 1996. Välillä kävin Pohjanmaalla 15 vuotta ja toimin siellä eri 
leijonaviroissa ja palasin Espooseen syksyllä 2012 

Verkostot ja niissä toimiminen ovat minulle merkittäviä. Leijonaverkosto on parhaimmillaan 
kattavaa toimintaympäristö hyvin erilaisista ihmisistä, jotka tulevat erilaisista lähtökohdista 

Toiminnassani teen minulle annetut tehtävät parhaalla mahdollisella tavalla. Otan ne tehtävät 
vastaan joista tiedän suoriutuvani. Harvoin joudun kieltäytymään. 

Tämä vuosi on koronavuoden lisäksi ollut haastava, sillä vastasin eläkkeellä olevana vanhan 
työkaverin haasteeseen ja läksin toteuttamaan koulutuspohjani ammattia erityisopettajana Keski-
Suomeen. Siksi en ole pystynyt toimimaan klubikierroksilla riittävän hyvin, mutta tiedän, että kevät 
tuo minut taas Espooseen ja arkinen aherrus voi alkaa 

Siviilioloissa olen kaikkiruokainen ja monessa mukana. Urheilujärjestöissä luottamustoimet, 
kisajärjestelyt ja valmentaminen ovat tuttuja useissa eri lajeissa. Tällä hetkellä ehkä kärjessä on 
suunnistusareenat. Lions Questin uusin suuntaus urheiluseuroille on uusi tulevaisuus. 

Musiikki ja teatteri ovat mielenkiintoinen yhdistelmä joiden parissa viihdyn. Onnittelulaulukeikat, 
kuorolaulut ja Oulussa asuneena myös Tiernapojat täyttävät mukavasti vapaa-aikaa.  

Merkittävintä perhe-elämässäni on nyt 4 alle kouluikäistä lastenlasta. Saarijärvi, Espoo ja Naantali 
ovat usein määränpäänä. Onneksi näinä päivinä kuvapuhelut helpottavat yhteydenpitoa. 

 
Lions toiminta on haasteiden edessä.  
Jäsenkunta ikääntyy ja uusia hyväntekeväisyydestä kiinnostuneita ei ole 
helppo löytää. Kuitenkin molemmista on pidettävä huolta.  
Nestorit ovat tehneet hyvää työtä ja jatkavat sitä hyväkuntoisena yhä 
vanhemmiksi kunhan heidän arvojaan ja tapojaan kunnioitetaan.  
Nuorisohenkisille klubeilla pitää antaa mahdollisuudet erikoistua 
joihinkin alueisiin. ”Ei kaikille kaikkea vaan jokaiselle jotakin.” 

Nostakaamme uusi yhteistyötoiminta näin koronan jälkeen 
voimakkaasti esiin. 

 

Pauli Anttila  


